
ZÁPIS
z 1. mimořádného zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice

v AR 2024/2025, konaného v úterý 17. září 2024 od 17:00 hybridní formou

v zasedací místnosti SRUPa a MS TEAMS

Přítomni: Chrastina Tomáš, Lavrenčíková Jindra, Leinweber Petr, Manojlín Marek,

Mrázková Soňa, Vančurová Šárka, Vrubel Štěpán

Host: doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D. (děkan DFJP)

Program zasedání:

1. Zahájení

2. Schválení programu zasedání

3. Porada o postupu SRUPa ohledně situace na KLT DFJP

4. Uzavřená diskuze o incidentu fyzického napadení na ÚAFM FChT

5. Různé

BOD 1: Zahájení

Předseda SRUPa Štěpán Vrubel přivítal přítomné členy s hostem a zahájil zasedání.

Při zahájení bylo 7 členů.

BOD 2: Schválení programu zasedání

O programu zasedání bylo hlasováno v původním znění.

Hlasování bylo provedeno elektronicky.

Výsledek hlasování: 7 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL.

Program zasedání byl schválen.



BOD 3: Porada o postupu SRUPa ohledně situace na KLT DFJP

Předseda SRUPa Štěpán Vrubel seznámil přítomné členy se situací a předal slovo děkanovi

DFJP doc. Švadlenkovi. Doc. Švadlenka hovořil o následujících bodech:

- představení situace z pohledu vedení fakulty

- intenzivní snaha vedení fakulty o řešení situace v co nejkratším termínu

- doběh stávající akreditace, maximální snaha pro podání úspěšné žádosti o reakreditaci

k dostudování stávajících studentů a příprava budoucího podání žádosti akreditace

nové

- standardizované pracovní postupy při uzavírání spolupráce s partnerskými firmami

- jednání s Úřadem pro civilní letectví (praxe, výcviky, licence)

- seznámení členů SRUPa s průběhem přijímacího řízení

Následně proběhla otevřená diskuze mezi přítomnými členy SRUPa a doc. Švadlenkou.

BOD 4: Uzavřená diskuze o incidentu fyzického napadení na ÚAFM FChT

Členové SRUPa byli seznámeni s incidentem fyzického napadení mezi dvěma akademiky

na pracovišti ÚAFM FChT. Předsednictvo SRUPa informovalo přítomné členy o skutečnosti,

že se na ně obrátilo několik studentů, jichž se situace dotkla. Protože úkolem SRUPa je hájení

zájmů všech studujících univerzity, proběhla diskuze o následném postupu. Jejím výsledkem

byla dohoda o zaslání zprávy děkanovi FChT prof. Ing. Petru Němcovi, Ph.D. s prosbou

o zajištění práv, ochrany a rovného přístupu vůči dotčeným studentům.

BOD 5: Různé

- příspěvek na sociální sítě SRUPa kvůli povodním a výzva ke kontaktu pro ty studenty,

kteří byli povodněmi zasaženi a potřebovali by pomoci ohledně administrativních a

studijních náležitostí souvisejících se studiem na UPCE

- aktivity SRUPa na plánované akci Příliv

- diskuze



Zasedání bylo následně ukončeno.

Zapsala: Mgr. Jindra Lavrenčíková

Bc. Štěpán Vrubel

předseda SRUPa


